





Information Station-Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~" You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their questions answered via friendly, Taiwanese-style service, the Tourism Administration, M.O.T.C has collaborated with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round "Information Station" sign with black letters.Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add "local characteristics" and "hospitability" to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765

借問站 友善服務真正讚

「借問一下,哪裡有好吃的?」、「借問一下,這裡的特產是什 麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題,來到借問站輕鬆的「借 問一下……」,就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務,協助自由行旅客解決疑 難雜症,交通部觀光署特別與全臺友善店家與服務單位合作設立 「借問站」,讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口,您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招 牌,借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外,並 設有 WiFi 熱點與 QR code 引導至雲端提供各項旅遊服務

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是 想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗,可看見臺灣 之美,也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」,快去借問一下!。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 () 0800-011765

人生地不熟‧一問解千愁



桃竹苗i-center旅游服務體系



獅山遊客中心	新竹縣峨眉鄉七星村六寮60-8號	03-5809296
南庄遊客中心	苗栗縣南庄鄉東村大同路43號	037-824570

Taoyuan, Hsinchu, Miaoli i-center Travel Service Network Lion's Head Lion's Head Mountain Visitor No.60-8, Liuliao, Emei Township, Hsinchu County +886-3-5809296

Center	•	
Nanzhuang Visitor Center	No.43, Datong Rd., Nanzhuang Township, Miaoli County	+886-37-824570

中彰投i-center旅遊服務體系 049-2341256 向山遊客中心 南投縣魚池鄉中山路599號 伊達邵遊客中心 南投縣魚池鄉文化街127號 049-2850289 南投縣水里鄉車埕村民權巷111號 049-2774981 車埕游客中心 南投縣埔里鎮中山路四段191號 埔里游客中心 049-2916060

Taichung, Changhua, Nantou i-center Travel Service System				
Xiangshan Visitor Center	No. 599, Zhongshan Rd., Yuchi Township ,Nantou County	+886-49-2341256		
ItaThao Visitor Center	No. 127, Wenhua St., Sun Moon Vil., Yuchi Township, Nantou County	+886-49-2850289		
Checheng Visitor Center	No.111 Minquan Lane, Checheng Vil., Shuili Township, Nantou County	+886-49-2774981		
Puli Visitor Center	No. 191, Sec. 4, Zhongshan Rd., Puli Township, Nantou County	+886-49-2916060		

24 小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (() 0800-011765





雞朝文創故事館

館內展示販售其50年來之創作發明,包含榮獲德國 iF、紅點 設計大 獎及台灣精品獎...等世界首創簡易沖泡茶具「飄逸杯」系列產品,及 自產自製南投高山烏龍茶。本館亦為「GTS 綠色旅行標章」全球永 續旅遊認證之場域,秉持對環境保護、社會責任及安全健康所做的努 力與承諾。

Ji-Chao Cultural Creative Story Hall

This hall exhibits and sells creations made by Ji-Chao in the last 50. vears. Some of the creations that earned the Germany iF Red Dot Design Award, and the Taiwan Excellence Award include the world's first simple tea brewing set - Piao-I Tea Pot and its related product series, and their home grown and produced Nantou Alpine Oolong Tea. In addition, the hall also holds the "GTS Green Travel Stamp", which indicates that it's the certified site for global sustainable tourism. Their effort and commitment to uphold environmental protection, social responsibility and safety and health concerns are evident.

台灣好行・台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行(景點接駁公車)」服務將旅客從景點附近的臺鐵、 高鐵等交通場站接送至主要觀光景點,是想自行規劃行程又不想 開車或跟團的旅客,節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle - The Easy Way to Travel

The Taiwan Tourist Shuttle is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.





台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點,規劃多種精采套裝行程,悠 遊臺灣特色風光、體驗在地文化,發現臺灣無限魅力!「台灣觀 巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽 解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務,讓您輕鬆體驗低碳小

Taiwan Tour Bus-In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan variety of dazzling travel titneraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.





Sun Moon Lake National Scenic Area Headquarters





雞朝文創故事館

地址: 南投縣埔里鎮信義路322號

電話:049-2990033

營業時間:週二~週六 10:00-18:00

雞朝創辦人將其小時候租住的廢棄養雞場買下並改建為「雞朝文創故 事館」,此地亦為大愛台「情義月光」拍攝地點,講述小時候未受教 育的創辦人如何力爭上游,從黑手成為國際發明家的故事。

Ji-Chao Cultural Creative Story Hall

ADD: No. 322, Xinyi Rd., Puli Township, Nantou County TEL:+886-49-2990033

Business Hours: Tuesday - Saturday 10:00AM ~ 6:00PM

The founder of Ji-Chao bought the abandoned chicken farm that his family used to rent when he was little, and then remodeled it as Ji-Chao Cultural Creative Story Hall. This is also the filming location for Da Ai TV Station's series - Moonbeams of Friendship, a story about how the founder, who was uneducated as a child, strived to aim high, and went from the mechanics to an international inventor.

1 中台世界博物館 ♥ 南投縣埔里鎮中台路8號

(a) 049-2932999

③ 09:00-17:00(週一公休) Chung Tai World Museum

- No. 8, Zhongtai Rd., Puli Township, Nantou County
- (a) +886-49-2932999
- © 09:00-17:00(Closed Monday)

漾之谷溫泉民宿

♥ 南投縣埔里鎮中山路一段151號

The Rippling Vale,
Mansion of Hot Spring

No. 151, Sec. 1, Zhongshan
Rd., Puli Township, Nantou
County

⊌) +886-975-288985

台一生態休閒農場

♀ 南投縣埔里鎮中山路一段176號

(a) 049-2997848

© 08:00-17:00

Tai-Yi Red Maple Resort

No. 176, Sec. 1, Zhongshan Rd., Puli Township, Nantou County

ii) +886-49-2997848

© 08:00-17:00

4 金都餐廳

♥ 南投縣埔里鎮信義路236號

(a) 049-2995096

© 11:00-14:30 / 17:00-21:00

Jin Dou Restaurant

© 11:00-14:30 / 17:00-21:00

6 李仔哥爌肉飯

♥ 南投縣埔里鎮信義路326號

ii) 049-2983496 © 06:00-15:00

Li Zi Ge Braised Pork Rice

No. 326, Xinyi Rd., Puli Township, Nantou County

+886-49-2983496

© 06:00-15:00

7 西施肉圓

♀ 南投縣埔里鎮信義路350號

(a) 049-2981860

③ 平日15:00-20:00 假日12:00-20:00(週一公休)

Xi-shi Meat Filled Dumplings

No. 350, Xinyi Rd., Puli Township, Nantou County
 ⇒) +886-49-2981860

Weekday 15:00-20:00 Holiday 12:00-20:00 (Closed Monday)

8 埔里城民宿

♀ 南投縣埔里鎮西安路一段306號

Puli Town BNB

No. 306, Sec. 1, Xi'an Rd., Puli Township, Nantou County

ii) +886-965-313831

9 冠月精品旅館

 南投縣埔里鎮信義路319號

Ease Hotel Group in Puli

○ No. 319, Xinyi Rd., Puli
Township, Nantou County

□) +886-49-2900679

10 咖啡・反思

南投縣埔里鎮中山路二段60巷2號 0933-475775

① 預約制(週四公休)

Coffee Reflections OLD

No. 2, Ln. 60, Sec. 2, Zhongshan Rd., Puli Township, Nantou County

(a) +886-933-475775

Reservations only(Closed Thursday)

11 胡國雄古早麵

♥ 南投縣埔里鎮仁愛路319號

③ 平日10:00-19:30 假日10:00-20:00

Hu Guo-xiong Traditional Noodles

No. 319, Ren'ai Rd., Puli Township, Nantou County

(a) +886-49-2990586

© Weekday 10:00-19:30 Holiday 10:00-20:00

12 大黑松小倆口元首館 ♥ 南投縣埔里鎮中山路四段219號

ii) 049-2918668

9 09:00-17:00

King Garden

No. 219, Sec. 4, Zhongshan Rd., Puli Township, Nantou County

ii) +886-49-2918668

© 09:00-17:00

13 嘟嘟冷熱冰

○ 南投縣埔里鎮中山路二段272巷2號副 049-2900299

③ 10:20-20:00

DODO Shaved Ice Desserts

No. 2, Ln. 272, Sec. 2, Zhongshan Rd., Puli Township,

Nantou County +886-49-2900299

© 10:20-20:00

14 埔里飛行者飛行傘×虎嘯山嵐

申 南投縣埔里鎮知安路100號申 0976-533168 / 0905-700129 **11:00-17:00**

iii) +886-976-533168 / +886-905-700129

♀ 南投縣埔里鎮東潤路58號 0 08:30-17:00

18 豐年靈芝菇類生態農場

Fengnian Lingzhi Mushroom Ecological Farm

No. 58, Dongrun Rd., Puli Township, Nantou County (a) +886-49-2926959

@ 08:30-17:00

15 木生昆蟲博物館

♀ 南投縣埔里鎮南村路6-2號

③ 09:00-17:00(週三公休)

Musheng Insect Museum

No. 6-2, Nancun Rd., Puli Township, Nantou County
 → +886-49-2913311

3 09:00-17:00(Closed Wednesday)

16 Feeling 18巧克力/咖啡/ 生吐司

(a) 049-2984863

① 10:00-20:30

① 10:00-20:30

17 賴爺爺蜜蜂小森林

₪) 049-2980851

③ 08:00-17:00

③ 08:00-17:00

南投縣埔里鎮慈恩街20號

© 10:00-20:30

Feeling 18 Chocolate/Coffee/
Milk Bread

No. 20, Ci'en St., Puli
Township, Nantou County

⇒ 1886-49-2984863

♀ 南投縣埔里鎮慈恩街99號

Fengnian Lingzhi Mushroom Ecological Farm

No. 99, Ci'en St., Puli Township, Nantou County
 → +886-49-2980851

